
به هر اندازه که ما به حضرت حق متصل باشیم بقایِ حقیقی داریم

شماره پرسش: ۲۱۷۲۷

تاریخ ارسال پرسش: ۲۱:۴۸:۵۹ ۱۳۹۷/۱/۴

متن پرسش

بسم االله الرحمن الرحیم با عرض سلام و توفیقات روز افزون: با توجه به بحثی که در برهان صدیقین

داشتید. می شود گفت با توجه به اینکه هستی ما از هست مطلق است و هستی بر ما عارض شده

است و اگر از هستی خود استفاده کنیم و بخواهیم هستیمان تمام نشود ناچارا باید به هست مطلق

وصل باشیم.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: حرف بسیار درستی است. به هر اندازه که ما به حضرت حق متصل باشیم

بقایِ حقیقی داریم وگرنه بقای ما وَهمی خواهد بود. موفق باشید


